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Protokół Nr  9/2017 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 30 czerwca 2017 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: sala 214 Urzędu Miasta Białogard 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2017, 

 b) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej i pomocy rzeczowej 

Województwu Zachodniopomorskiemu. 
3. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad 1 

 Posiedzenie o godz. 1720 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska.  

 

 

Ad 2 

 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2017, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska – pytała na czym polega ta zmiana, co się zmieniło, że mamy podnieść 

poprzeczkę o 250 tys. zł? 

Rafał Mielniczuk, kierownik Rejonu ZZDW – wyjaśnił, że na podstawie starego planu były 

inne środki, ale z uwagi na roboty dodatkowe tj. szersze ścieżki rowerowe oraz dodatkową 

sygnalizację świetlną zwiększył się koszt inwestycji. 

J.Klonowska – pytała czy przy pierwszej rozmowie była podpisana jakaś umowa? 

Rafał Mielniczuk, kierownik Rejonu ZZDW – odpowiedział, że było podpisane porozumienie 

na kwotę 600 tys. zł. 

J.Klonowska – pytała czy to porozumienie nie wiąże stron? 

Rafał Mielniczuk, kierownik Rejonu ZZDW – odpowiedział, że ZZDW też dokłada 350 tys. zł. 

M.Siwek – stwierdził, że Miasto dokłada 250 tys. zł a Zarząd Dróg Wojewódzkich 350 tys. zł. 

P.Szyszlak – pytał w kwestii finansowania czy zwiększymy kredyt? Radny uważał, że powinni 

najpierw rozpatrzyć projekt w sprawie udzielenia pomocy a później zmienić uchwałę 

budżetową. 

Radca prawny – wyjaśnił, że taki zapis jest celowy, najpierw muszą być środki, aby udzielić 

pomocy. 

K.Skoczyk – pytał kiedy będzie można zapoznać się z projektem? 

Rafał Mielniczuk, kierownik Rejonu ZZDW – odpowiedział, że skontaktuje się z Radnym. 

J.Andrysiak – pytał czy kwota 250 tys. zł będzie z opłat za zajęcie pasa drogowego? 

Burmistrz – odpowiedział, że tak.  

P.Szyszlak – pytał odnośnie zwiększenia planu o 250 tys. zł z tytułu opłat za zajęcie pasa 

drogowego, czy to realne? 
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Skarbnik – odpowiedziała, że jest wysokie wykonanie 1 mln 200 tys. zł a zwiększamy o 250 

tys. zł. Skarbnik szacowała, że to będzie wykonane. 

J.Klonowska – pytała o dodatkowe zadania? 

Burmistrz – odpowiedział, że już było mówione, na ścieżki rowerowe i sygnalizację świetlną. 

J.Klonowska – pytała w związku z przygotowanym projektem w 2010 r. czy to wówczas 

szacowano koszty? 

Burmistrz – wyjaśnił, że jeszcze rok wcześniej szacowano. 

J.Klonowska – pytała jaką kwotę daje Zarząd Dróg Wojewódzkich? 

Rafał Mielniczuk, kierownik Rejonu ZZDW – odpowiedział, że 1 mln 850 tys. zł. 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku zakończenia dyskusji poddała pod głosowanie w/w 

projekty uchwał. 

 

b) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej i pomocy rzeczowej 

Województwu Zachodniopomorskiemu. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku zakończenia dyskusji poddała pod głosowanie w/w 

projekty uchwał . 

 

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2017, 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

 

b) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej i pomocy rzeczowej 

Województwu Zachodniopomorskiemu. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

 

Ad 3 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.1740 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 


